

**No. 70288**

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

**No. 56357. Switzerland and Liechtenstein**

Convention between the Swiss Federal Council and the Government of the Principality of Liechtenstein concerning the co-financing of projects carried out within the framework of migration partnerships with the Western Balkans. Bern, 27 November 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
Switzerland, 28 September 2020

Done at New York on 25 February 2021

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

**No. 56357. Suisse et Liechtenstein**

Convention entre le Conseil fédéral suisse et le Gouvernement de la Principauté de Liechtenstein concernant le cofinancement de projets réalisés dans le cadre des partenariats migratoires avec les Balkans occidentaux. Berne, 27 novembre 2017

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Suisse, 28 septembre 2020

Fait à New York le 25 février 2021

Pour le Secrétaire général